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Fatsa Belediye Başkanı Hüseyin Anlayan Ak Parti Ordu Büyükşehir Belediye Başkan Adayımız
Sayın Enver Yılmaz’ın karşılama organizasyonuna katılan bütün vatandaşlara teşekkür etti,
“Sayın Enver Yılmaz’la, yine bütün teşkilatlarımızla, bütün hemşerilerimizle beraber gerek
Fatsa’da gerekse Ordu Büyükşehirde en iyi neticeyi alacağız” diyen 
 Fatsa Belediye Başkanımız Hüseyin Anlayan Ak Parti Ordu Büyükşehir Belediye Başkan
Adayımız Sayın Enver Yılmaz’ın karşılama organizasyonu ile ilgili yaptığı değerlendirmede, “Ak
Parti Ordu Büyükşehir Belediye Başkan Adayımız Enver Yılmaz, adaylığı açıklandıktan sonra
Cumartesi günü Ordu’ya ilk defa geldi. Akçay sınırından karşılayarak yoğun bir karşılama ile
Ünye, Fatsa ve Ordu’da çok güzel karşılama programları oldu. Bu kapsamda da Fatsa’da bütün
hemşehrilerimizle beraber Büyükşehir Belediye Başkan adayımız sayın Enver Yılmaz’ı güzel bir
şekilde karşıladık. Vatandaşlarımızın desteğiyle çok coşkulu ve çok samimi bir karşılama oldu”
dedi.
“Coşkulu Karşılama Bizleri Memnun Etti”

 Bu sürecin hem Fatsa’mız için hem Ordu’muz için hayırlı olması temennisinde bulunan Fatsa
Belediye Başkanımız Hüseyin Anlayan, “Sayın Enver Yılmaz’la beraber, yine bütün
teşkilatlarımızla beraber, bütün hemşerilerimizle, dostlarımızla beraber gerek Fatsa’da gerekse
Ordu Büyükşehirde en iyi neticeyi alacağımıza inanıyorum. Cumartesi günkü karşılama bunun
bir göstergesiydi. Yine bundan sonra aşama aşama daha yoğun bir şekilde Fatsa’mızın her
tarafında, Ordu’muzun her tarafında bu çalışmalar adayımızla beraber, bizlerle beraber devam
edecek inşallah. Elbette ki süreç hala devam ediyor. İlçe adaylıkları noktasında çalışmalar hala
devam ediyor, umuyorum ki ay sonuna kadar Ocak ayı başına kadar ilçe adaylıkları da belli
olacak. İlçe adayları da belli olduktan sonra da çalışmalar daha da yoğun olacaktır ama
büyükşehir belediye başkan adayımızın Sayın Enver Yılmaz’ın Fatsa’da bütün hemşerilerimiz
tarafından coşkulu bir şekilde kalabalık bir şekilde karşılanması bizleri ziyadesiyle memnun etti.
Ben o gün karşılamada bizlerle beraber olan bütün hemşehrilerimize yürekten çok teşekkür
ediyorum. Bu sürecin Fatsa’mız için ve Ordu’muz için hayırlı uğurlu olmasını diliyorum” şeklinde
konuştu.
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